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معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت در همایش کرمان آیدکس:

توسعه اقتصادی نیازمند توسعه 

منابع انسانی است

شکیلا افضلی

کوچک  صنایع  سازمان  مدیرعامل  و  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزیر  معاون 
را با  گفت: می توان زمینه های توسعه اقتصادی  و شهرک های صنعتی ایران 
زنجیره های ارزش در زیر مجموعه های معادن بزرگ استان کرمان فراهم کنیم.
فرصت های  معرفی  همایش  دومین  افتتاحیه  مراسم  در  مقیمی،  فرشاد 
حل  بدون  توسعه  کرد:  اظهار  آیدکس۲۰۲۴«  »کرمان  استان  سرمایه گذاری 
مسئله امکانپذیر نیست و شناسایی و حل مسئله نیازمند توسعه منابع انسانی 
است و تمام شرکت های موفق که فعالیت های پیچیده و چندگانه دارند، توجه 
ویژه ای به منابع انسانی شان دارند.وی افزود: هیچ خلاقیتی در شرایط آسایش 
اتفاق نیفتاده و اصولا خلاقیت ها در محدودیت ها بوده و محدودیت های امروز 
ما موجب شده به عنوان فرصت از دل آن توانمندی های زیادی به دست آوریم 

گرچه مشکلات زیادی تحمل کردیم.
مدیرعامل سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی در ادامه گفت: کرمان 
استانی است که توانمندی های زیادی در حوزه صنعت و معدن دارد و باید به 

زنجیره های تولید و ارزش بعد از این صنایع معدنی توجه شود.
گرفته در استان  وی با اشاره به توسعه های اتفاق افتاده و زنجیره های شکل 
کرد: می توان زمینه های توسعه اقتصادی را با زنجیره های ارزش  کرمان اظهار 
کرد:  بیان  کنیم.مقیمی  فراهم  استان  در  بزرگ  معادن  مجموعه های  زیر  در 
کوچک داریم و این حوزه یکی از  الگوهای خوشه سازی را در سازمان صنایع 

نکات قابل توجه در استان کرمان است.

سرویس خبری

راهکار  فارس  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
خود  تمدن  و  بوده  ح  مطر جهان  در  اینکه 
تازه  حرف  داشتن  کنیم،  معرفی  دنیا  به  را 

دانست.
از  تجلیل  مراسم  در  دژکام  لطف الله  آیت الله 
و  فلسفه  کشوری  المپیاد  اولین  برگزیدگان 
دانش آموختگان مرکز زبان حوزه علمیه استان 
گر می خواهیم در جهان مطرح  گفت: ا فارس 
باشیم، باید برای عالم حرف تازه داشته باشیم 

وگرنه در دیگر تمدن ها هضم می شویم.
فلسفه  المپیاد  برگزاری  از  تقدیر  ضمن  وی 
از ۶۰ نفر در این  گفت: بیش  در حوزه علمیه 
است.  افتخار  باعث  که  کردند  شرکت  المپیاد 
دنیا  برای  تازه  حرف  ما  یعنی  مسئله  این 

خواهیم داشت.
اینکه  برای  کرد:  اظهار  شیراز  جمعه  امام 
مفاهیم و مبانی خود را به دیگران منتقل کنیم 
آنان  به  قدم  یک  و  بدانیم  را  آنان  زبان  باید 
نزدیک تر شویم نه اینکه آن ها یک قدم نزدیک 
شوند و زبان ما را بیاموزند. این کار مرکز آموزش 
شده  شروع  که  مسیری  این  گر  ا و  است  زبان 
است را جلو ببریم، بسیار تأثیرگذار خواهد بود.

معظم  رهبر  سفر  سالروز  به  دژکام  آیت الله 
انقلاب به استان فارس اشاره کرد و گفت: رهبر 
که  کید داشتند  معظم انقلاب در این سفر تأ
شیراز همیشه در ایران و جهان تأثیرگذار بوده 
جهانی  تاثیر  که  است  شهری  شیراز  است. 
تقویت  باید  را  جهانی  تاثیر  این  و  داشته 
انقلاب  پیام  که  مهمی  کز  مرا از  یکی  و  کنیم 
 اسلامی را به دنیا منتقل می کند، همین شیراز 

است.
هزار   ۱۱۰  ،۱۴۰۲ سال  در  اینکه  بیان  با  وی 
هرچند  گفت:  شده اند،  شیراز  وارد  غیرایرانی 
کم شده است زیرا ما ظرفیت سالانه  این رقم 

۱۵۰ هزار نفر را داریم و ۴۰ هزار نفر از این تعداد 
برای  فرصت  این  صورت  هر  در  اما  است  کم 
که  کنیم  که بتوانیم تبیین  شیراز فراهم است 
که  کمتر شهری است  کجا قرار دارد.  شیراز در 

چنین فرصتی داشته باشد.
بیان  با  فارس  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
اینکه حوزه برای ارتباطات بین الملل توانایی 
کنیم، افزود: البته  کار را شروع  دارد و باید این 
گر اقدام نکنیم  امروز در اوج خود نیستیم ولی ا
این  باید  پس  نمی رسیم  گرفتن  اوج  به  اصلا 
و  اساتید  از  دژکام  دهیم.آیت الله  انجام  را  کار 
تا  خواست  فارس  علمیه  حوزه های  مدیران 
باید هم  که  این نکته توجه داشته باشند  به 
هم  و  می آیند  که  توریست هایی  به  نسبت 
کار  که به بیرون داریم،  نسبت به دریچه هایی 

کنند. 
انگلیسی  و  به عنوان مثال چند شبکه عربی 
کنیم. استفاده  ظرفیت  این  از  باید  و  داریم 
غرب  دانشجویان  خیزش  به  اشاره  با  وی 
امروز  گفت:  صهیونیستی  رژیم  جنایات  علیه 
دانشجویان در غرب در وسط میدان هستند 
لذا طلاب می توانند جلسات و تجمعی داشته 
آنان پیام بفرستند تا معلوم شود  باشند و به 

جهانی  مسائل  این  فکر  به  کسانی  ایران  در 
مسلما  و  هستند  قضیه  این  درگیر  و  هستند 

چنین کارهایی انجام شدنی است.
به  همچنین  رهبری  خبرگان  مجلس  عضو 
حضرت  بزرگداشت  سالروز  بودن  پیش رو  در 
بر  و  اشاره  شاهچراغ)ع(  موسی  احمدبن 
امامزاده  این  بیشتر  هرچه  معرفی  ضرورت 
شخصیت  گفت:  و  کرد  کید  تأ واجب التعظیم 
که  است  شخصیتی  شاهچراغ)ع(  حضرت 
آزاد  برده  هزار  یک  دوستی  انسان  زمینه   در 
در  که  است  شخصیتی  ایشان  است.  کرده 
قرآن  هزار  یک  خود  قرآن  دارالکتابه  مجموعه 
دارد  جا  و  است  شده  نوشته  نظرشان  زیر 
خدمت  بشریت  و  علم  به  چقدر  بگوییم 

کرده اند.
که برای خدا یاد  آنچه  اینکه باید  با بیان  وی 
بدان ها  و  گیریم  کار  به  خدا  برای  را  گرفته ایم 
برنامه ریزی  این گونه  باید  گفت:  کنیم،  عمل 
برای اقدام و عمل داشته باشیم وگرنه همین 
کرد.  خواهیم  فراموش  هم  را  گرفته ایم  یاد  که 
امیدواریم از دانش ایجاد شده میان طلاب به 
اهداف  پیشبرد  برای  و  خدا  برای  اسلام،  نفع 
الهی بیشترین حسن استفاده را داشته باشیم.

امام جمعه شیراز:

 باید حرف تازه ای برای دنیا داشته باشیم

سرویس خبری

سازمان  رئیس  و  جمهور  رئیس  معاون 
عرصه  در  گفت:  زیست  محیط  حفاظت 
و  نداریم  بستی  بن  هیچ  زیست  محیط 
کار  تکنولوژی  بر  مبتنی  و  مجوزها  حوزه  در 
و  صنعتگران  شما  گر  ا و  می بریم  پیش  را 
آخرین  بر  مبتنی  کشور  اقتصادی  مجموعه 
گام  محیطی  شرایط  و  علمی  یافته های 
بردارید، حتما محیط زیست شما را حمایت 

می کند.
دومین  افتتاحیه  مراسم  در  سلاجقه  علی 
سرمایه گذاری  فرصت های  معرفی  همایش 
به  اشاره  با  آیدکس۲۰۲۴«  »کرمان  استان 
افتخارات این دیار کهن اظهار کرد: کرمانی های 
مکتب  بستر  در  شهیدانه  و  کریمانه  نیز  امروز 
و  پایمردی  استقامت،  کلیدواژه  قاسم  حاج 

شرف را بر تارک گیتی ثبت و حک می کنند.
چالش های  احصاء  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 

محیط  چالش  شش  افزود:  جهان  ده گانه 
زیستی و چهار مورد دیگر به نوعی وابسته به 

محیط زیست است.
دانش  بر  مبتنی  نظریه  کرد:  بیان  سلاجقه 
باید  زیست  محیط  که  است  این  ایران  بومیِ 
حفظ شود و توازن بین محیط زیست و توسعه 
به نحو مطلوب برقرار شود و این نظریه غالبی 
است که امروز دنیا آن را پذیرفته زیرا نظریه های 

دیگر محکوم به شکست است.
آخرین  براساس  گفت:  جمهور  رئیس  معاون 
وزارت  توسط  کشورمان  در  که  مطالعاتی 
ذرات  غلظت  میانگین  انجام شده،  بهداشت 
کشور ما شش برابر جهانی و دو  معلق در جو 
و نیم برابر استاندارد ملی است.وی اظهار کرد: 
میانگین ذرات معلق در استان کرمان در سال 
۱۴۰۰ حدود چهار برابر استاندارد جهانی و دو 

برابر استاندارد ملی بوده است.
گفت: توسعه بی رویه موجب هزینه  سلاجقه 
کشور ۱۱.۳ میلیارد دلار در سال شده  مردمی 

و و بیش از ۲۶ هزار نفر را به علت بیماری های 
ناشی از ذرات معلق از دست می دهیم.

رئیس سازمان حفاظت محیط زیست تصریح 
شده  تخلیه  کرمان  استان  آبخوان های  کرد: 
سال  در  سانتیمتر   ۱۳ فرونشست  میانگین  و 
کشور  در  زمینه  این  در  را  اول  رتبه  که  است 
کرد: دولت  دارد.وی در ادامه سخنانش بیان 
بست ها  بن  سال  شعار  راستای  در  سیزدهم 
کرده و تلاش  را مبتنی بر علم و دانش، حذف 
پایدار  آشتیِ  زیست  محیط  با  را  انسان  کردیم 
به  را  زیست  محیط  و  انسان  رابطه  و  بدهیم 
در  افزود:  کنیم.سلاجقه  ترسیم  مطلوب  نحو 
نداریم  بستی  بن  هیچ  زیست  محیط  عرصه 
تکنولوژی  بر  مبتنی  و  مجوزها  حوزه  در  و 
و  صنعتگران  شما  گر  ا و  می بریم  پیش  را  کار 
آخرین  بر  مبتنی  کشور  اقتصادی  مجموعه 
گام  محیطی  شرایط  و  علمی  یافته های 
حمایت  را  شما  زیست  محیط  حتما  بردارید، 
میان  در  گفت:  جمهور  رئیس  می کند.معاون 

گرفته می شود  کشور  که از  همه استعلام هایی 
همیشه توپ را در محیط زیست می اندازند در 

حالی که این مجوز عالمانه است.
کرد: در طرف دیگر مجوز، تعهداتی  وی اظهار 
اجرای  از  بعد  و  حین  در  که  شده  خواسته 
و  می کنیم  ارزیابی  و  بررسی  را  فرآیند  پروژه، 
درخور  توسعه  برای  شرایط  می کنیم  سعی 
فراهم شود.سلاجقه در ادامه با اشاره به اینکه 
کرمان در خور داشته های این  توسعه یافتگی 
کرمان  انسانی  سرمایه  گفت:  نیست،  استان 
در  خطه  این  خدادادی  پتانسیل های  و 
کشور اول است، اما در  بسیاری از حوزه ها در 
اثر  به شایستگی  یافتگی  توسعه  و  چهره شهر 
را در  کرمان  با هم  نگذاشته و امیدواریم همه 
کرمانیان بسیازیم زیرا ظرفیت های فوق  شان 
و  زیرساخت  کرد:  تصریح  وی  دارد.  العاده ای 
منظر شهری اصلا منطبق با داشته های کرمان 
نیست و بیایید دست به دست هم داده و این 

پاره تن کشور را بسازیم.

مهران سلطان نژاد

 معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار 
در  جدید  بیمارستان  ایجاد  از  بوشهر 
زیرساخت های  گفت:  و  داد  خیر  عسلویه 

سلامت در عسلویه تقویت می شود.
آیین تودیع و معارفه فرماندار  کبر پورات در   ا
کرامت  گرامیداشت دهه  شهرستان عسلویه با 
دارای  عسلویه  شهرستان  داشت:  اظهار 
موقعیت استراتژیک و راهبردی در سطح ملی و 
بین المللی است که بیش از ۸ پالایشگاه و بالغ 

بر ۴۱ واحد پتروشیمی میزبانی می کند.
استاندار  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
عظیم  جامعه  حضور  کرد:  تصریح  بوشهر 
مختلف  نقاط  از  کارگر  هزار   ۶۰ بر  بالغ  کارگری 
کشور در این شهرستان مشغول به کار هستند 

همزیستی  حیث  از  شهرستان  مهمترین  و 
همراه با وحدت و همدلی بی نظیر بین برادران 
بنادر  و  اسکله  از  و  است  شیعه  و  سنت  اهل 

فعال و فرودگاه بین المللی برخوردار است.
هاشمی  علی  سید  زحمات  از  تقدیر  با  وی 
عسلویه  شهرستان  در  سیزدهم  دولت  افزود: 
در  که  است  داشته  ارزشمندی  اقدامات 
تامین  بیمارستان  درمان  و  بهداشت  حوزه 
 ۶۴ به  تخت   ۳۶ از  شهرستان  این  اجتماعی 
تخت افزایش یافته است و استاندار بوشهر در 
حال پیگیری جدی برای احداث بیمارستان 

که امیدواریم  دیگری در این شهرستان است 
به زودی کلنگ زنی آن صورت گیرد.وی گفت: 
شده  انجام  خوبی  اقدامات  نیز  راه  حوزه  در 
و  است  آنها  جمله  از  چریف  جاده  تعریض  که 
کن افتتاح  فعال سازی پروژه های آب شیرین 
و آغاز عملیات اجرایی جدید نیز صورت گرفته 
است.پورات با تبریک به سید محمد احمدپور 
عسلویه  شهرستان  جدید  فرماندار  عنوان  به 
افزود: امیدواریم با حضور آقای احمدپور ریل 
و  توسعه  داشتند  هاشمی  آقای  که  گذاری 
ادامه یابد و حضور در بین مردم، تعامل با امام 

جمعه و استفاده از ظرفیت نخبگان، جوانان 
و پیگیری پروژه های نیمه تمام و توسعه محور 
با  و  دهند  قرار  خود  اولویت  در  شهرستان 
جامعه اهل سنت، شیعه و صنایع مستقر در 
شهرستان همراهی لازم داشته باشد.در پایان 
امنیتی  سیاسی،  معاون  پورات  کبر  ا حضور  با 
از  تعدادی  و  بوشهر  استاندار  اجتماعی  و 
مسئولان استانی و محلی از خدمات سید علی 
هاشمی فرماندار عسلویه تقدیر و سید محمد 
عسلویه  جدید  فرماندار  عنوان  به  پور  احمد 

معرفی شد.

معاون رئیس جمهور:

در عرصه محیط زیست هیچ بن بستی نداریم
رئیس دانشگاه علوم پزشکی زاهدان عنوان کرد:

سیستان و بلوچستان نقطه خروجی 

کالای سلامت محور

سرویس خبری

 رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
و  سیستان  گفت:  زاهدان 
خروجی  نقطه  بلوچستان 
کالای سلامت محور محسوب 
می شود به طوری بیش از ۹۵ 
محور  سلامت  کالاهای  درصد 
از خارج استان جهت قاچاق 

وارد سیستان و بلوچستان می شوند.دکتر حبیب غزنوی در نشست با معاون 
و مدیران حوزه غذا و داروی دانشگاه افزود: فرصت های بالقوه سرمایه گذاری 
کرده است و  در بازار دارو، امکان تحقیق و توسعه در زمینه غذا و دارو را فراهم 
باید از فرصت موجود با برنامه ریزی مناسب در این حوزه برای تامین بخشی از 
نیاز منطقه و  به چرخش در آوردن چرخ تولید در این رشته استفاده شود.وی 
افزود: حمایت از سرمایه گذاری در زمینه دارو، می تواند به ارتقای رقابت پذیری 
صنعت دارو و جلوگیری از قاچاق آن کمک کند.دکتر غزنوی عنوان کرد: صنعت 
که از  داروسازی در دنیا یکی از صنایع پیشرو، دانش بنیان و استراتژیک است 

لحاظ اقتصادی، ارزش افزوده بالایی را برای کشورها ایجاد می کند.
وی ادامه داد: سیستان و بلوچستان با توجه به موقعیت جغرافیایی،  می تواند 

نقش اثرگذاری در صادرات و واردات دارو و اقلام سلامت محور داشته باشد.
دکتر مصطفی صالحی زاده معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی زاهدان نیز 
با اشاره به فعالیت ها و اقدامات این معاونت در سال گذشته گفت: سیستان 
کالای سلامت محور محسوب می شود به طوری  و بلوچستان نقطه خروجی 
از خارج استان جهت قاچاق وارد  کالاهای سلامت محور  از ۹۵ درصد  بیش 
سیستان و بلوچستان می شوند.وی ادامه داد:  سیستان و بلوچستان قطب 
که سالانه چندین هزار تن برنج  کشور است به نحوی  کنجد در  واردات برنج و 
گمرکات تحت پوشش دانشگاه علوم پزشکی زاهدان می شود و  کنجد وارد  و 
نمونه برداری و انجام آزمون های تخصصی و اطمینان از سلامت آن بر عهده 

معاونت غذا و دارو است.
داروخانه  در  شیرخشک  عرضه  و  توزیع  رصد  اختیار  تفویض  داد:  ادامه  وی 
های سراسر کشور به معاونت غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی زاهدان در سال 

گذشته باعث ارتقا جایگاه این معاونت در سطح کشور شده است.
دکتر صالحی زاده گفت: توسعه فعالیت های معاونت غذا و دارو با پارک علم و 
فناوری سلامت و توسعه آزمایشگاه غذا و دارو از جمله برنامه های این معاونت 
که پایین ترین  کشورهایی همسایه هستیم  در سال جاری است.وی افزود: با 
وضعیت  بر  موضوع  این  و  دارند  جهان  سطح  در  را  سلامت  های  شاخص 

شاخص های استان سیستان و بلوچستان نیز اثر می گذارد./ایسنا

معاون استاندار بوشهر خبر داد:

تقویت زیرساخت های سلامت در عسلویه

سرویس خبری

ح های شرکت ساخت و توسعه در سیستان  مدیر طر
آهن  راه  درصدی   ۷۰ پیشرفت  از  بلوچستان   و 
گفت:  و  داد  خبر  چابهار   – ایرانشهر   –  زاهدان 
اتمام این ابر پروژه برای اتصال چابهار به زاهدان به 
نیاز  اعتبار  دیگر  ریال  میلیارد  هزار   ۲۰۰ ریلی  صورت 

دارد.
کلنگ  که  ریلی  مهم  طرح  این  افزود:  گرائیلی  محمد 
ساخت آن از اواخر سال ۹۲ در سیستان و بلوچستان به 
کریدور ریلی شرق  زمین زده شد موجب تکمیل اتصال 

، اتصال بندر شهید بهشتی چابهار به عنوان تنها  کشور
سواحل  توسعه  ریلی،  شبکه  به  کشور  اقیانوسی  بندر 
افغانستان  و  میانه  آسیای  کشورهای  اتصال  مَکُران، 
ایجاد بستر  اقیانوسی و همچنین سبب  آزاد  آبهای  به 
خواهد  منطقه  اقتصادی  رشد  و  توسعه  برای  مناسب 

شد.
وی ادامه داد: در مجموع راه آهن زاهدان - ایرانشهر - 
چابهار به طول محور حدود ۶۳۴ کیلومتر و با احتساب 
در  که  هست  کیلومتر  حدود۷۴۴  ایستگاه ها  خطوط 
که پیشرفت فیزیکی آن  هشت قطعه در حال اجراست 

به ۷۰ درصد رسیده است.

درسیستان  توسعه  و  ساخت  شرکت  های  طرح  مدیر 
خاش   _ زاهدان  ریلی  خط  اینکه  بیان  با  بلوچستان  و 
گذشته به بهره برداری رسید،  کیلومتر سال  بطول ۱۷۰ 
کرد: اختصاص۲۰۰ هزار میلیارد ریال اعتبار مورد  کید  تا
نیاز زمینه بهره برداری هر چه سریعتر از این طرح مهم 

ملی را فراهم می کند.
وی خاطر نشان کرد: این خط ریلی از شهرهای چابهار، 
کرد  خواهد  عبور  زاهدان  و  خاش  ایرانشهر،   ، نیکشهر
میلیون   ۲ بیش از   ۱۴۲۰ سال  تا  می شود  بینی  پیش  و 
ریلی  از طریق این خط  بار  مسافر و هفت میلیون تن 

منتقل شود./ایرنا

راه آهن چابهار - زاهدان ۷۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد


